

《单词百科:gentry是什么意思?gentry怎么发音?gentry的解释和用法》

英语单词gentry是什么意思?gentry怎么读?gentry怎么发音?简答网为您整理了gentry的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gentry怎么读

gentry的读音:[d ɛ ntri]

gentry的意思

1、n.绅士们;贵族们;上层阶级;

gentry的近义词

1、aristocracy n.贵族;贵族品质;贵族统治的国家;上层社会;

2、elite n.精英;杰出人物;掌权人物;

3、nobility n.贵族;高尚的品质;高贵，崇高;

4、ruling class [法]统治阶级;

5、upper class n.上层社会, 贵族阶层;

gentry的双语例句

1、First, the local tyrants, evil gentry and lawless landlords have themselves driven the peasants to this.

第一, 上述那些事,都是土豪劣绅、不法地主自己逼出来的.

2、The keenest of bucolic minds felt a whispering awe the sight the gentry (George Eliot).

“乡下人,极为敏感的心灵使他们看到文雅的人便感到一种窃窃的敬畏”(乔·艾略特).

3、In the Eighteenth Century, the clergy, like the nobility and gentry, often rode to hounds.

在18世纪, 神职人员跟贵族和上流社会人士一样, 常常骑马打猎.

4、Most of the country estates were built by the landed gentry during the late 19th century.

乡间的大部分房子都是那些有土地的乡绅在19世纪后期修建的.

5、The rest of the gentry, well pleased the inner the servants quickly dismantled the temporary grandstand.

众人满意地散开, 陆续往里面走去.仆人们忙着拆除临时的看台.

6、In the 18 th century, the clergy , like the nobility and gentry, often rode to hounds.

18世纪, 那些达官显贵们常去猎狐.

7、This form of punishment more than any other makes the local tyrants and evil gentry tremble.

这种处罚,最使土豪劣绅颤栗.

8、He discovered something new, he began to see another side of life in a gentry household.

他有了一个新的发现,他看见了这个绅士家庭的另一个面目.

9、They will sweep all the imperialists, warlords, corrupt officials, tyrants and evil gentry into their graves.

一切帝国主义、军阀、贪官污吏、土豪劣绅,都将被他们葬入坟墓.

10、When the news from the countryside reached the cities, it caused immediate uproar among the gentry.

乡里消息传到城里来,城里的绅士立刻大哗。

11、Already there was among our nobility and gentry a passion for the amusements of the turf.

赛马在我们的贵族和中上阶层中已是一种倍受睐的娱乐活动了.

12、Coach Alvin Gentry kept Nash in the game until there was 2:53 to play.

教练AlvinGentry一直让纳什在场上已保证足够的上场时间,在还有2分53秒时才将他换下.

13、His father was a wealth sugar planter and his mother came from the Cuban landed gentry.

爸爸是富裕的甘蔗种植园主,妈妈来自古巴地主阶级.

14、Most of them were the nobility and the landed gentry.

他们大多是贵族和地主乡绅。

15、The evil gentry who ran these organs were virtual monarchs of the countryside.

这样的机关里的劣绅,简直是乡里王.

16、The grammar schools were assuredly not intended for the gentry alone.

这所语法学校明确表示不会只招贵族学生.

17、Better be the head of the yeomanry than the tail of the gentry.

宁做自由民之首,不居贵族之末.

18、 In some ways the gentry group was the motive power behind the establishment of Hua County.

从某种意义上说,花县建县的原动力是当地的士绅群体.

以上是简答网为您整理的gentry怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gentry的

用法、gentry的释义、gentry的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gentry>

